
   
  

 
 

  Januari 2024 

 

Welkom 
Stan van den Heerik 

 

Beste bewoners van de Veranda, allereerst een 

gelukkig nieuwjaar! 

 

BBV hoopt dat u allen een mooie terugkijk heeft 

op 2023 en een frisse start en vol energie 2024 

tegemoet gaat.  

Terwijl we afscheid hebben genomen van het 

afgelopen jaar, willen wij met deze nieuwsbrief 

graag even stilstaan bij enkele impactvolle 

besluiten die invloed gaan hebben op onze 

geliefde wijk. 

 

Het afgelopen jaar heeft ons veel verandering 

gebracht, met name op het gebied van 

infrastructuur en stadsontwikkeling. Er is een 

besluit genomen door de gemeenteraad om de 

nieuwe stadsbrug, die op parkeerterrein P5C 

moet aanlanden, verder uit te gaan werken de 

komende 2 tot 4 jaar.  

Daarnaast is er een start gemaakt met de 

eerste bouwprojecten; nieuwbouwwijk 

Waterkant aan de rand van ons woongebied. 

Beide projecten waarvan op lange termijn pas 

wat van gemerkt zal worden.  

 

In 2024 zal BBV, naast deze lange termijn 

projecten, zich onder andere gaan richten op 

de relatie met de wijkraad om ook directe 

veranderingen in onze wijk te bewerkstelligen.  

 

Hierbij kunt u denken aan het laten plaatsen 

van meer Puccini vuilnisbakken in de wijk. 

Ruimschoots een halfjaar geleden zijn alle 

vuilnisbakken op de kade vervangen door 

grotere Puccini bakken waardoor er minder 

zwerfvuil op de kade is.  

 

Ook staat het verder uitwerken van een 

permanente hondenuitlaatplek op de lijst. BBV 

gaat verder in de strijd tegen de alledaagse 

parkeerproblemen en ook zal BBV zich tijdens 

wedstrijddagen en andere evenementen in en 

bij De Kuip hard maken voor betere 

verkeersregeling. 

 

Mocht u goede ideeën hebben of zelf zeer 

gemotiveerd zijn om bij te dragen aan uw 

directe omgeving laat dit dan aan BBV weten. 

BBV is voor het aankomende jaar specifiek op 

zoek naar bruggenbouwers met tunnelvisie en 

bewoners met kennis over stadsontwikkeling, 

infrastructuur, nautiek, bestuurlijke zaken, 

openbaar vervoer, parkeer- en groenbeleid. 
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Bewonersavonden 2023 
Marjolein van Gennip 

In 2023 organiseerde BBV maar liefst twee keer 

een bewonersavond in het Topsportcentrum. 

Begin april was dit met - onder andere - twee 

wethouders als sprekers, namelijk Chantal 

Zeegers en Robert Simons. Ook was er een 

stukje ‘stand-up filosofie’ en konden bewoners 

in gesprek met BBV en met de mensen van 

Feyenoord City over onder andere het 

getijdenpark en de bouwplannen.  

 

Op 11 oktober 2023 organiseerden wij weer 

een bewonersavond. Bewoners konden daar 

weer in gesprek met BBV, een blik werpen op 

de plannen voor de Oostoever en het 

getijdenpark en meepraten over onderwerpen 

als parkeren en de oeververbinding. Ook werd 

een presentatie gegeven door de Wijkraad en 

kon u natuurlijk ook met elkaar iets drinken en 

snacken en verder kennismaken. 

 

Wij hopen in 2024 wederom een avond (of 

meer) te kunnen organiseren. Het lijkt 

momenteel alsof er niet zoveel gebeurt in de 

wijk, maar met alles wat er in de toekomst is 

gepland verwachten wij dat u als bewoners 

daar vast meer over wil horen en er ook een 

mening over heeft.  

 

Het blijft belangrijk voor ons om te weten hoe 

de bewoners er in staan om te zorgen dat uw 

belangen vertegenwoordigd worden in de 

richting van de gemeente en 

projectontwikkelaars. BBV zal ook weer wat 

enquêtes opzetten om te weten hoe men er in 

de wijk over denkt.  
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Leefbaarheid 
Marjolein van Gennip 

Groot was de vreugde - en ook de verbazing  - 

toen er ineens tóch (alsnog) Puccinibakken 

verschenen op de Piet Smitkade.  

Deze vuilnisbakken maken het voor de 

meeuwen een stuk moeilijker om leeg te halen 

wat heel veel zwerfvuil scheelt op de kade.  

Wat niet over de kade zwerft, komt niet in de 

rivier, en wat niet in de rivier komt draagt niet 

bij aan de Plastic Soep.  

Een goede zaak dus en dank aan de Wijkraad 

hiervoor! 

 

Natuurlijk blijven er altijd mensen die hun 

vuilnis überhaupt niet in een vuilnisbak gooien, 

daar is geen Puccini tegen opgewassen.  

En helaas worden de bakken een enkele keer 

opengebroken door statiegeldjagers.  

Het streven is om overal op De Veranda dit type 

vuilnisbak te krijgen. 

 

Dan is er ook nog steeds de kwestie van een 

officieel hondenuitlaat-veldje waar we menige 

viervoeter en zijn baasje gelukkig mee kunnen 

maken. 

 

Tenslotte blijven we u vragen om het bij MeldR 

aan te geven als u ratten ziet. Alleen met 

voldoende meldingen zal de gemeente hierop 

actie ondernemen. 

Parkeren 
Alwin van Es 

Vanaf de oprichting van BBV, en zelfs daarvoor 

al in de aandachtspunten van de Stadionpark 

Werkgroep Veranda, is parkeren één van de 

belangrijkste aandachtsgebieden geweest. 

 

Er zijn twee te onderscheiden problematieken; 

De eerste is het parkeren en de verkeers-

doorstroming gedurende evenementen.  

De tweede problematiek gaat over alle andere 

dagen dat er géén evenement in het stadion of 

op de Veranda is, maar er wél een 

parkeerprobleem bestaat.  

 

Parkeren tijdens evenementen  

Hoewel de verkeer en parkeersituatie niet 

ideaal is wanneer er voetbalwedstrijden zijn, 

zien we het laatste halfjaar wel een 

verbetering. Met name doordat de 

verkeersregelaars beter geïnstrueerd zijn en er 

beter gelet wordt op of automobilisten wel of 

niet op de Veranda wonen, of bezoekers van 

bewoners zijn. Hoewel de bevoegdheden van 

de verkeersregelaars uitermate beperkt zijn 

zien we toch verschil.  
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Bij evenementen die zich in de buurt van het 

stadion afspelen, maar niet door Feyenoord 

worden verzorgd zien we dat veel minder. 

Waarschijnlijk komen er dan verantwoor-

delijken bij die weinig kennis hebben van de 

afspraken en procedures, dan wel dat deze zich 

daar niets van aan trekken. 

 

Tijdens de participatie hebben BBV en 

Feyenoord goed samengewerkt om zaken aan 

te pakken. Deels is dat gelukt. Veel 

verbeteringen zijn samen tot stand gekomen 

m.b.t. het parkeren tijdens wedstrijden. Dit 

betekend niet dat de rol van BBV is uitgespeeld. 

BBV en Feyenoord hebben dit jaar de ambitie 

om de gemeente actief te betrekken bij het 

regelen van het evenementenverkeer.  

Parkeren buiten evenementen om  

Wat dikwijls vergeten wordt is dat de Veranda 

een belangrijk uitgaanscentrum is voor mensen 

die in de wijde omtrek wonen. Niet alleen voor 

de mensen op Zuid, maar ook voor bewoners 

aan de periferie van Rotterdam, en zelfs van 

Rotterdam Noord.   

Denk daarbij aan Pathé, maar ook de restau-

rants en speelhallen. Het is mooi dat deze 

bedrijven de wijk aantrekkelijker maken, maar 

met name de parkeerproblematiek wordt nogal 

onderschat.   

 

Veel bewoners van de zes appartementen-

complexen beschikken niet over een vaste 

garageplek. De gemeente realiseert zich dat. 

De bewoners van de Veranda zonder 

parkeerplek hebben daarom een vergunning 

om de auto op straat te parkeren tegen een niet 

al te hoge vergoeding.   

 

In een uitgaanswijk komen de meeste 

bezoekers rond 18 uur of iets daarna aan om 

uit eten te gaan of naar de bioscoop te gaan, of 

allebei. Rond 23 uur is de grootste drukte 

voorbij.  

De bewoners die van het werk komen hebben 

ook een vast patroon om thuis te komen. Laten 

we zeggen tussen 17.30 uur en 20 uur. En op 

dat moment zijn er geen parkeerplekken op de 

Veranda te vinden.   

 

BBV pleit al lang om voor de Piet Smitkade en 

zijstraten (niet voor het Cor Kieboomplein!) 

een aangepast beleid te voeren, waarbij alleen 

vergunninghouders en bezoekers die 

aangemeld worden in de Bezoekersapp in de 

straten mogen parkeren. Op die manier 

voorkom je dat in de straten geen parkeerplek 

te vinden is voor mensen die thuiskomen.   

Helaas is het gemeentelijk bestuur niet bereid 

om aan onze wens te voldoen. Zeker het 

huidige college wil hier niet aan. Neemt niet 

weg dat wij dit voorstel in blijven brengen.  

 

Ten slotte wordt er, zoals u in deze Nieuwsbrief 

kunt lezen, hard gewerkt aan een nieuw 

bestemmingsplan omdat er geen nieuwe Kuip 

komt. Een belangrijk element is daarbij de 

bouw/verplaatsing van een treinstation.   

 

BBV heeft zich voorgenomen om met name de 

geplande parkeergelegenheden rond dit station 

scherp te bewaken.   

Daarvoor zijn twee redenen; De eerste is dat 

goede parkeergelegenheden bij kunnen dragen 

aan het verminderen van de parkeerdruk op de 

Veranda. De tweede reden is dat onvoldoende 

parkeergelegenheid de parkeerdruk op de 

Veranda zal doen toenemen.  
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Roseknoop 
Marjolein van Gennip 

Op 1 oktober 2023 werd de Laan op Zuid - een 

maand eerder dan gepland - weer begaanbaar 

voor het doorgaande autoverkeer.  

Na 6 maanden met sluipverkeer over de 

Oranjeboomstraat en zonder tram kregen we 

onze lijn 23 weer terug, met als ‘bonus’ lijn 125. 

Lijn 125 rijdt in plaats van de Beijerlandselaan 

tot de rotonde op de stadionweg waarmee De 

Veranda nu door twee tramlijnen wordt bediend.  

De werkzaamheden aan de Roseknoop zijn nog niet voltooid en zullen nog zeker duren tot 

september dit jaar. BBV is lid van de klankboordgroep Roseknoop, dus als u hier vragen of 

opmerkingen over hebt, laat het ons dan weten. 

 

Waterkant 
Stan van den Heerik 

 

Toen bekend werd dat de nieuwe Kuip er niet 

zou komen is het plan voor het aangewezen 

gebied waar het stadion moest komen 

heroverwogen. Nu gaat vanaf de oude Gamma 

tot de gaskoepels bij de Oranjeboomstraat her-

ontwikkeld worden met woningbouw.  

Op onze bewonersavonden en in de krant zal 

het u niet ontgaan zijn dat dit een wijk gaat 

worden van minimaal 3000 woningen met de 

nodige allure.  

BBV zet zich al sinds de eerste stadionplannen 

in om ook voordelen van herontwikkeling voor  

de Veranda op de kaart te zetten en de 

leefbaarheid te bewaken.  

Dit doet BBV door met de projectorganisatie in 

gesprek te gaan namens bewoners van de 

Veranda over bouwhoogtes, uitstraling van de 

wijk, groen, parkeervoorzieningen enzovoorts.  

 

Momenteel word er in deze overleggen 

gesproken over sociaal-maatschappelijke 

functies in nieuwbouwwijk Waterkant.  

 

BBV maakt zich hierbij bijvoorbeeld hard voor 

de komst van een supermarkt, huisarts en 

fysio. Mocht u ideeën willen delen voor invulling 

van sociaal-maatschappelijke ruimtes dan kunt 

u contact opnemen met BBV zodat wij deze 

inbreng mee kunnen nemen in de gesprekken. 

 

Verder zal Waterkant zich kenmerken door een 

mix van woningbouw die vergelijkbaar is met 

de Veranda, afgewisseld met hoogbouw tot 120 

meter. Ook zal Waterkant een autoluwe wijk 

gaan worden. Dit betekent niet dat er minder 

auto’s in deze wijk komen, maar dat deze uit 

het straatbeeld verdwijnen. Parkeerplaatsen 

zullen ondergronds worden weggewerkt voor 

bewoners. Wat dit betekent voor bezoekers van 

horeca en winkels is qua parkeergelegenheid 

nog onbekend.  

 

BBV is zeer kritisch als het over auto’s en 

parkeerplaatsen gaat en absoluut een 

voorbeeldwijk als het gaat over hoe verkeer en 

parkeren niet moet worden aangepakt in 

Waterkant. 
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Oeververbinding 
Jaap van der Want 

 

In 2023 was er weinig informatie over de 

nieuwe geplande oeververbinding tussen De 

Veranda en De Esch.  

Op 21 december heeft de gemeenteraad echter 

een besluit genomen over de plannen voor de 

Oostflank. Dit is het grootste bouwproject in 

Rotterdam sinds de tweede wereldoorlog.  

Deze plannen omvatten onder andere de bouw 

van een nieuwe stadsbrug met een HOV-

verbinding, de bouw van 30.000 woningen in 

het gebied tussen Alexander en Zuidplein, de 

ontwikkeling van een nieuw treinstation bij de 

Kuip en verdere ontwikkeling van Feyenoord 

City zonder nieuw stadion.  

 

Ondanks dat de gemeenteraad het voorstel 

heeft aangenomen, is dit niet met volledige 

steun van de andere partijen, en zeker niet tot 

vreugde van bewoners van De Esch en De 

Veranda.  

 

Al deze plannen en ontwikkelingen hebben 

directe invloed op de woon-en leefomgeving 

van De Veranda!  

 

Voordat dit besluit was genomen heeft Jaap 

van der Want namens BBV ingesproken over de 

nautische veiligheid, aantasting van de oevers, 

de aanlanding van de brug die barrières 

vormen in de Veranda en de Esch, de 

leefbaarheid en toekomstgerichtheid van een 

brug ten opzichte van een tunnel met metro, 

en over de twijfelachtige financiële 

onderbouwing van de oeververbinding.  

 

Hier is ook duidelijk naar voren gebracht dat 

BBV niet tegen een oeververbinding is, maar 

wel tegen een brug. 

 

BBV heeft altijd gepleit voor een tunnel met 

metro. Een tunnel kent bovengenoemde 

ruimtelijke en nautische bezwaren niet. Een 

metro is beter voor de stadsontwikkeling dan 

een tram (of een bus). Een metro is de meest 

duurzame, robuustste en toekomstgerichte 

investering. 

 

Ook heeft BBV kenbaar gemaakt grote zorgen 

te hebben over het feit dat er inmiddels niet 

meer wordt gesproken van een tram, maar van 

HOV. Wij zijn bang dat ook de tram 

wegbezuinigd gaat worden en dat er een bus 

over de brug gaat rijden in plaats van een tram. 

 

BBV is van mening dat op grond van de 

voorliggende onderzoeksresultaten de keuze 

voor een brug niet verantwoord is. Het besluit 

om de brug op te nemen in de herziening van 

de Omgevingsvisie is naar onze mening niet 

verantwoord. Hiermee loopt de gemeente een 

enorm procedureel risico. Een vergelijking met 

de gang van zaken rond de Nieuwe Kuip dringt 

zich op. 

 

BBV heeft in de zienswijze aanbevelingen en 

adviezen opgenomen richting de gemeente-

raad, politieke partijen en het ambtelijk 

apparaat omdat BBV merkt dat er onvolledig 

onderzoek is gedaan naar de technische, 

nautische, ruimtelijke en financiële 

uitvoerbaarheid van de brug- en 

tramverbinding.  

 

Er is onvoldoende onderzoek gedaan naar de 

kosten en mogelijkheden van de metro. BBV 

adviseert aanvullend onderzoek te doen naar 

de kosten van een tunnel met metro, en de 

besluitvorming uit te stellen tot alle relevante 

studies zijn uitgevoerd en er duidelijkheid is 

over de technische en financiële haalbaarheid 

van zowel de brug als de tunnel.  

 

Het besluit om de brug verder uit te werken is 

genomen, maar de race is nog niet gelopen. 

BBV zal zich de komende 3 a 4 jaar richten op 

participatie voor de nieuwe stadsbrug, mede 

omdat na deze periode pas eventuele juridische 

stappen genomen kunnen worden tegen de 

besluitvorming. 
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Convenant met Gemeente 

Rotterdam 
Stan van den Heerik / Jaap van der Want 

 

BBV is momenteel bezig om een participatie-

convenant met de projectorganisatie van de 

gemeente af te sluiten voor de stadsbrug.  

De aanleiding om tot een convenant te komen 

is omdat in de vorige studiefase, na vier jaar 

leveren van inbreng door bewoners en 

organisaties, veel te weinig is gedaan met deze 

inbreng.  

 

Zoals u begrijpt leeft daar frustratie en onvrede 

over bij veel burgers en organisaties.  

 

Ook de politiek en de projectorganisatie zijn het 

er over eens dat de participatie en de inbreng 

vanuit de omgeving beter moet en kan.  

 

De wethouder heeft BBV in december 2022 

gevraagd om met concrete voorstellen te 

komen.  

BBV heeft hierop een voorstel ingediend in de 

vorm van een convenant. Een soort spelregel 

boek over hoe de participatie moet verlopen en 

waar BBV wel en niet over mag meepraten. 

 

 

 

In navolging van het convenant dat BBV al 

jaren heeft met de projectorganisatie van 

Feyenoord City, is er nu ook een convenant 

over de stadsbrug opgesteld.  

Daarin staat precies omschreven wat de rol en 

de positie is van BBV in het proces en waar BBV 

wel en niet een actieve, adviserende rol krijgt. 

Wij denken dat hiermee de positie van de 

bewoners is versterkt en dat er duidelijke 

spelregels zijn waaraan alle partijen zich 

moeten houden.  

 

Het doel van BBV om dit convenant te tekenen 

is om een zo goed mogelijk eindresultaat uit de 

bus te slepen, waarbij de negatieve aspecten 

van een brug worden gereduceerd tot het 

absoluut minimale en dat er zoveel mogelijk 

positieve effecten aan kleven voor onze wijk.  

 

Dat BBV beoogt dit convenant af te sluiten en 

te participeren in het traject voor een stadsbrug 

betekent nadrukkelijk niet dat BBV een 

voorstander is van een brug!  

BBV zal tot het laatste besluit genomen is het 

standpunt van een tunnel met een metro 

blijven uitdragen! 

 


